
OB 35. LETNICI NOGOMETNEGA KLUBA
MEDVODE

Novi prostori za prvake
V nogometnem klubu Medvode, ki letos slavi 35. letnico uspeSnega

delovanja, se vsestransko pripravljajo na svoj jubilej. Predvsem si želijo
dvoje: osvojiti naslov prvaka v Drugi slovenski nogometni ligi zahod in
zagotoviti denar za nemoteno vadbo v višjem tekmovalnem razredu
- v republiSki ligi.

O možnostih, da se uresniči prva želja, smo se pogovarjali s trenerjem
NK Medvode, profesorjem Petrom LAZAREVIČEM, ki je veliko prispe-
val, da so Medvoščani tako uspešni, saj trenutno vodijo v svoji ligi.

»Dva meseca skrbnih priprav na spomladanski del tekmovanja je za
nami. Telesno in psihološko smo dobro pripravljeni. Imamo 15 igralcev.
Iz JLA se je vrnil tudi Daniel ZVER. Ze v Domžalah, v pokalni tekmi
NSS smo igrali 0:0 in s tem izpolnili pričakovanja. Dosegli smo formo, ki
smo jo imeli ob zaključku jesenskega dela prvenstva, ko smo bili jesenski
prvaki,« je dodal Peter LAZAREVIČ

Uspešni ste tudi v nadaljevanju prvenstva?
»V Sežani smo premagali ekipo Tabor-Jadran s 3:1. Naši tekmeci,

ljubljanska SVOBODA, vevška SLAVIJA in kamniški STOL-VIRTUS
so bili tudi uspešni. Bolj za vrh bo torej trd. Spodbudno gledam naprej, saj
je že sedanja generacija NK Medvode zrela za najvišje dosežke.«

Zagnanost in prizadevanje igralcev, trenerja in članov uprave kluba
daje sadove. Treba je le pogumno nadaljevati in uspeh ne bo izostal je še
povedal Alojz SMREKAR.

Vzdušje v klubu in krajevni skupnosti Medvode je dobro. To je eden
poglavitnih pogojev za napredek,« je dejal Jurij NOVAK.

Alojz SMREKAR pa dodal: zdaj urejamo prostore, z buffetom in
s prepotrebnimi sanitarijami. Zavedamo se, da je denarja premalo, zato
vsi člani kluba žrtvujejo marsikatero prostovoljno uro. TUdi balinarji so
pokrili svoje balinišče, urediti pa morajo še sanitarije in garderobe. In
koliko denarja prispeva občina Šiška? Le 30%, predvsem za dejavnost
pionirske in kadetske selekcije. Za mladince in člane pa skrbimo sami.
Seveda pa brez denarne pomoči delovnih organizacij ne bi mogli shajati.
AERO iz Medvod je denimo pokrovitelj mladinskega moštva, ki je že
drugo leto prvak, DO DONIT pa je prevzela patronat nad članskim
moštvom, znova pa so nam pripravljeni pomagati tudi delavci iz CO-
LORJA.

Alojz SMREKAR je tudi razložil, da si prizadevajo vzgojiti mlade
Medvoščane v zdravem duhu in je pri tem nujna izdatnejša pomoč občine
in krajevne skupnosti. Eno igrišče in to v zelo slabem stanju je premalo in
to za pet ekip, za treninge in tekme. Sicer se v kraju že leto dni
pripravljajo na ustanovitev enotnega športnega društva Medvode, v kate-
rega bi se stekal ves denar in po potrebah in zaslugah raazdeljeval po
posameznih klubih. Tekst in foto: Ivan Sučur


